
اخبارخبر كوتاه مهدی طارمی شماره میثاقی را دارد، کریم باقری را نه!

میثاقی: ماجرای اسکوچیچ با طارمی بیشتر از یک توئیت است؛

هشدار اطراف تیم ملی؛ آتش در یک متری بنزین

باقری  کریم  کرده شماره  ادعا  مهدی طارمی 
را  او  پاشخ  بخواهد  که  نداشته  را  ملی  تیم  مربی 

دهد.
داستان مهدی طارمی حسابی اردوی تیم ملی را 
تحت تاثیر قرار داده است. او بعد از کنایه مختصری 
که به دراگان اسکوچیچ، سرمربی تیم ملی، در توییتر 
زد، از سوی این مربی کروات، برای دو بازی تیم ملی 
برابر لبنان و سوریه، به تیم ملی دعوت نشد تا حرف و 

حدیث ها در این زمینه زیاد شود.
ملی  تیم  به  طارمی  مهدی  از  دعوت  عدم 
دراگان  کار  عده ای  که  گرفته  صورت  حالی  در 
اسکوچیچ را درست و عده ای دیگر با توجه به پیش 
پا افتاده بودن محل اختلاف نظر، آن را امری اشتباه 
تلقی می کنند. البته که در این میان تلاش هایی هم 
برای رفع سوء تفاهم موجود شده، ولی حاصلی در 

پی نداشته است.
یکی از این تلاش ها، زنگ زدن های اسکوچیچ 
ملی  تیم  سرمربی  است.  بوده  طارمی  مهدی  به 
برای  را  آمده  وجود  به  تفاهم  سوء  اینکه  برای 
او  به  نوبت  چند  در  دهد  توضیح  طارمی  مهدی 
تماس های  پورتو،  تیم  مهاجم  ولی  می زند،  زنگ 
را بی پاسخ می گذارد. در  ایران  سرمربی تیم ملی 
اسطوره  باقری،  کریم  از  اسکوچیچ  دراگان  ادامه 
ملی،  تیم  در  دستیارش  و  پرسپولیس  فوتبال 
می خواهد که به مهدی طارمی زنگ بزند و شرایط 

را برای او توضیح دهد. اتفاق مهم، اما اینجاست که 
مهدی طارمی، تماس کریم باقری را هم بی پاسخ 

می گذارد.
صحبت های  گذشته،  روز  دو  یکی  در 
مهدی  گفتند  ابتدا  مورد شد.  این  در  ضدونقیضی 
طارمی تماس وحید هاشمیان و کریم باقری را بی 
پاسخ گذاشته و سپس عنوان شد این دو به مهدی 
باقری  کریم  اما  حال،  اند.  نزده  زنگ  اصلا  طارمی 
می گوید به مهدی طارمی زنگ زده و او جواب نداده 

این مورد می گوید: »مهدی  باقری در  است. کریم 
طارمی یکی از بهترین بازیکنان ماست و در شرایط 
برای  را  تاثیرگذاری  بازی های  و  دارد  قرار  خوبی 
پورتو انجام می دهد، مساله ای که رخ داده بی جهت 
بزرگ شده و از همه می خواهم این مساله را ادامه 

ندهند تا موضوع در شرایط خوبی حل شود.«
تماس  طارمی  با  »اسکوچیچ  داد:  ادامه  او 
و  گرفتم  تماس  هم  من  نداد،  جواب  اما  گرفت، 
پاسخ  عدم  همین  و  نداد  پاسخ  مهدی  متاسفانه 

ایجاد  را  حاشیه هایی  متاسفانه  تماس ها  به  دادن 
خیلی  و  نیست  خاصی  چیز  من  نظر  به  که  کرد 

راحت قابل حل است.«
یادآور شد: »در  ایران  فوتبال  ملی  تیم  مربی 
اسکوچیچ  و  طارمی  در خصوص  روز ها خیلی  این 
صحبت شد، در این مقطع باید از تیم ملی حمایت 
راحت  خیلی  کردن  صحبت  با  مساله  این  و  کرد 
حل می شود. به نظرم اگر طارمی پاسخ تماس ها را 
می داد موضوع به سرعت حل می شد و الان تمام 

هدفمان این است که تیم ملی نتیجه بگیرد.«
فوتبال  برنامه  به  گذشته  شب  مورد  این 
کشیده  هم  میثاقی  محمدحسین  اجرای  با  برتر 
تلفن کریم  و عنوان شد که مهدی طارمی جواب 
مهدی  اما  ناباوری،  عین  در  است.  نداده  را  باقری 
طارمی در همان برنامه، پیامی برای محمدحسین 
می کند  ارسال  برتر  فوتبال  برنامه  مجری  میثاقی، 
نداشته  را  باقری  و می گوید »به خدا شماره کریم 
وگرنه حتما جواب می دادم«. حال، اما این پرسش 
مطرح می شود که چطور مهدی طارمی شماره یک 
دارد، ولی  را در گوشی اش سیو  تلویزیون  مجری 
در  او  با  که سال ها  ملی  تیم  در  اش  مربی  شماره 
فوتبال ایران کار کرده را ندارد؟ این هم شاید یکی 
دیگر از عجایب فوتبال ایران باشد که بازیکن نیازی 
کار  او  با  روز ها  این  که  مربی ای  داشتن شماره  به 

می کند، ندارد.

علیه  توئیتی  انتشار  به  اقدام  طارمی  مهدی  که  ابتدا  همان  از 
شاهد  زودی  به  که  بود  مشخص  کرد،  ملی  تیم  سرمربی  صحبت های 
سود  به  نه  است،  طارمی  مهدی  سود  به  نه  که  بود  خواهیم  اتفاقاتی 
اسکوچیچ و نه به سود هیچ یک از اهالی فوتبال و به طور کلی فوتبال ما. 
این تصمیم اما به نظر می رسید از سوی طارمی گرفته شده بود و او منتظر 
فرصتی برای مقابله مستقیم با اسکوچیچ بود؛ کما اینکه کمی قبل تر هم 
در یک مصاحبه تلویزیونی نقش ستاره ها را در پیروزی های تیم ملی با 

شوخی و خنده پررنگ تر از نقش اسکوچیچ ارزیابی کرده بود.
با این حال اگرچه خداداد عزیزی معتقد است اتفاقی نیفتاده است، 
اما خود این بازیکن بخش بزرگی از دوران فوتبالش را به دلیل اختلاف با 
مربیان تیم ملی از دست داد و دود آن بیشتر از هر کسی به چشم فوتبال 
ملی ایران و هوادارانش رفت. چراغپور اما برخلاف عزیزی معتقد است که 
اگرچه هنوز همانطور که خداداد می گوید اتفاقی نیفتاده، اما اسکوچیچ 
و طارمی را به بنزین و آتشی تشبیه کرده که در یک متری هم هستند و 
هشدار داده که ممکن است با یک ندانم  کاری مدیریتی، اتفاقات فوتبالی 

که خزنده پیش می روند، مانع رسیدن فوتبال ما به جام جهانی شود.
و  میثاقی  محمدحسین  صحبت های  مشروح  می توانید  ادامه  در 
البته  که  بخوانید  برتر  فوتبال  برنامه دوشنبه شب  در  را  جلال چراغپور 
در آن اطلاعات جدید علی رغم مصاحبه نکردن طارمی از این بازیکن و 

دیدگاهش به حواشی این روزها به دست می دهد.
این گفتگوی هشدار دهنده برای فوتبال ایران را در ادامه می خوانید...

دوشنبه شب یکی از بحث های اصلی برنامه فوتبال مثل سایر رسانه 
از  تیم ملی  به  های ورزشی حول و حوش دعوت نشدن مهدی طارمی 
ارائه  به  عزیزی  همراه خداداد  به  و جلال چراغپور  بود  اسکوچیچ  سوی 

نظرات خود پیرامون این موضوع پرداختند.
بعد از انتخاب مربی بازیکن موظف است کارش را انجام دهد

با تصمیم اسکوچیچ و  شروع صحبت های جلال چراغپور در رابطه 
جایگاه او در تیم ملی بود و اینکه آیا از سوی بازیکنان پذیرفته شده یا 
خیر که او در شروع صحبت هایش اینطور توضیحات را آغاز کرد: »اقتدار 
مربی به شخصیت و نوع برخوردش برمی گردد و رزومه ای که در فوتبال 
دارد و درجه ای که در فوتبال برای خودش تهیه کرده است. مجموعه این 
ها شرایطی را برای هر مربی ای فراهم می کند که می تواند با تیم کار 
بکند یا تیم را در اختیارش بگذارد. اما چیزی که خیلی مهم است، بازیکن 
ها بعد از اینکه مربی تیم از طرف مسئولین و بزرگان فوتبال کشور، یا 
او  فرمان  و  انتخاب می شود، موظف هستند طبق پوشش  باشگاه  حتی 

کارشان را انجام بدهند.«
فوتبال شبیه جنگ است و یک فرمانده بس است

او در ادامه توضیح داد: »از آنجا که زمین فوتبال را خیلی به میدان 
جنگ تشبیه می کنند و مثلا می گویند هنر جنگیدن. تمام این چیزها را 
فوتبال دارد. دفاع دارد؛ حمله دارد؛ ضد حمله دارد؛ فرماندهی دارد؛ همه 
این ها می گویند مثل جنگ می ماند. در نتیجه یک فرمانده نیاز دارد یا 
یک ناخدا می خواهد و بقیه ملوان های کشتی هستند. در اینجا بازیکن 
می تواند نسبت به اینکه مربی چه درجه ای دارد، از خود واکنش نشان 
دهد، اما از یک جایی به بعد نباید کاری انجام بدهد و باید تحت فرماندهی 

یک ناخدا جلو برود و هدایت شود.«
* چراغپور: اسکوچیچ از نظر کار فوتبالی واقعا قوی است

سوال بعدی در مورد عملکرد اسکوچیچ بود و میثاقی از اسکوچیچ 
خواست تا با توجه به مصاحبه اسکوچیچ و پاسخی که طارمی به مصاحبه 
او داشت، شرایط او را مورد بررسی قرار بدهد. مربی سابق تیم ملی در 
می  را  اسکوچیچ  ما  که  هاست  »سال  کرد:  بیان  سوال  این  به  واکنش 
شناسیم و او را تعقیب کرده ایم. به هر حال نظر ما را می پرسند و من 
وظیفه می دانم که فوتبال را تعقیب کنم. اسکوچیچ از نظر کار فوتبالی 
واقعا قوی کار می کند؛ نتایجی که به دست آورده، واقعا حادثه نیست. 
اگر قرار بود حادثه باشد، حداقل یکی از آنها باید برای مربی قبلی اتفاق 
بیفتد. درست است با تیم هایی بازی می کنیم که از نظر کلاس فوتبالی 
از ما عقب هستند، اما همین تیم ها گاهی ما را شکست داده اند و در 
این 10 مسابقه برای ما اتفاق افتاده است. پس از نظر بعد فنی ایشان از 
تمام مربی هایی که اطرافمان می بینیم، نوع کار و نوع شکل تیم سازی 

اش مورد قبول است.«
*چراغپور: اسکوچیچ خوب است، اما حداکثر لیمیتش چقدر 

است؟
او سپس به نکته ای در مورد سرمربی کروات تیم ملی اشاره کرد 
بیشتر در  باید  نکته ای که  از سر گرفت: »اما  اینطور  را  و حرف هایش 
قبول هست،  مورد  اسکوچیچ  اینکه خیلی خب؛  موردش صحبت کنیم، 

ولی حداکثر لیمیت )محدویت( او چقدر است. ما وقتی در مورد حداکثر 
لیمیت صحبت می کنیم، یعنی اینکه آیا می توانیم پس از 5 دوره حضور 
برنامه کل  در  باشیم  داشته  انتظار  که  برویم  به سمتی  در جام جهانی، 
فوتبالمان تحولی ایجاد شود که 4 مسابقه در جام جهانی انجام دهیم؟ 
همانطور که شما می دانید، به هر شکلی به جام جهانی برویم، سه بازی را 
انجام می دهیم. در این مورد اگر موضوعی هست، در خدمتتان هستم.«

یک  تصمیم  کلاسیک ترین  طارمی  گذاشتن  کنار  چراغپور: 
سرمربی است

آن  درباره  ادامه  در  که  گفت  موضوع  این  به  واکنش  در  میثاقی 
صحبت خواهد کرد و از چراغپور سوال خواهد پرسید، اما پیش از اینکه 
به  بپرسد،  توانایی های اسکوچیچ در مرحله گروهی جام جهانی  درباره 
موضوع طارمی و عدم دعوتش بازگشت و در مورد تصمیم خاص او در این 
مورد از چراغپور پرسید: »این تصمیم خاص یکی از حقوق سرمربی است؛ 
این یک. دوم اینکه یکی از کلاسیک ترین تصمیمات است که سرمربی در 
مورد یک بازیکنی که جزو تیم است، می تواند بگیرد. از این نظر چون او 
مسئول برد، باخت، رفتن، نرفتن است و یک عمر مربیگری خودش را به 
میدان آورده و با آن ریسک کرده است. درست است شغلش است، ولی 
همه می دانیم که برد و باخت ها چه بر سر مربیان می آورد؛ از بزرگان 
گرفته؛ آنهایی که اسم و رسم جهانی دارند. مثل تغییرات بارسلونا. الان 
چه بر سر کومان خواهد آمد!؟ اینجا هم حق مربی است که بازیکنی که 
ساز مخالف می زد؛ بازیکنی که شرایط نامساعد در تیم ایجاد می کند؛ 
بازیکنی که به هر شکل جو تیم را به هم می ریزد به هر شکل؛ اینجا مربی 

می تواند بازیکن را کنار بگذارد  و حق طبیعی سرمربی است.«
را  کارهایش  تمام  می شد  مجبور  اسکوچیچ  بعدا  *چراغپور: 

توضیح بدهد!
چراغپور در ادامه صحبت هایش دلیل انتخاب کلاسیک اسکوچیچ و 
منطقی ارزیابی کردن آن را اینطور توضیح داد: »چون بعد از یک تمارضی 
که اتفاق می افتد، اگر اینکار را نکند و خودش را به یک راه دیگر بزند، 
بعدا می خواهد با حوادث دیگر چه کاری انجام بدهد. بعد یواش یواش 
باید تمام کارهایش را توضیح بدهد؛ به این خاطر تعویض کردم؛ به این 
خاطر از این بازیکن استفاده کردم یا از این ارنج استفاده کردم که ... نباید 
به همه جواب بدهد که. بنابراین از نظر شخصی خودم معتقدم تا اینجای 
قضیه دقیقا کاری که لازم دانسته را انجام داده؛ حتما استراتژی بازی را 
در نظر گرفته؛ حتما وزن طارمی را در نظر گرفته؛ حتما معامله نکرده 

و مماشات نکرده و این برای مدیریت درون تیم شاید هم مثبت باشد.«
*میثاقی: نگاه اسکوچیچ نگاه بلندمدت به رختکن بوده است

میثاقی در ادامه و برای توضیح بیشتر در مورد حرف های چراغپور 
جزئیات  تشریح  به  سپس  و  کرد  اشاره  کانتونا  و  فرگوسن  ماجرای  به 
مکالمه  اش با مهدی پرداخت: »نگاهی که شما گفتید، فکر می کنم نگاه 
فرگوسن،  الکس  که  همانطور  است.  بوده  رختکن خودش  به  مدت  بلند 
تصمیمی گرفت و اریک کانتونا را بعد از آن برخوردی که با هوادار داشت، 
کنار گذاشت و البته قهرمانی نیم فصل را هم از دست داد. خودش هم 
بعدا در کتابش نوشت که ما با 10 امتیاز اختلاف قهرمان می شدیم، اگر 
به  بلندمدت  را در  این موضوع ضرباتی  اما شاید  اریک کونتونا می  ماند؛ 

رختکن و تیم وارد می کرد.«
مسئولان  با  که  نیفتاده  اتفاقی  می گفت  طارمی  *میثاقی: 

تماس بگیرم
گفتگوی  به  اشاره  با  و  بازگشت  طارمی  موضوع  به  سپس  میثاقی 
تلفنی ای که با این بازیکن داشته، اضافه کرد:»  حالا من با مهدی عزیزم 
هم صحبت کردم. خودش می گفت شاید اتفاق خاصی نیفتاده است. گفت 
که توئیتش بعد از مصاحبه آقای اسکوچیچ بوده و به نوعی یک حمایت 
از بازیکنانی ایرانی. می گفت الان اتفاقی نیفتاده که با مسئولان تیم ملی 

تماس بگیرم یا بخواهم با سرمربی صحبت کنم.«
*میثاقی: چرا طارمی به تماس های اسکوچیچ پاسخ نداده؟

حواشی  مهم ترین  از  یکی  به  حرف هایش  بعدی  بخش  در  میثاقی 
روزهای اخیر پرداخت و با تایید اینکه مهدی طارمی به یک سری تماس 
ها جواب نداده، دلیل آن را اینطور از زبان ستاره تیم ملی تشریح کرد: »به 
یک سری تماس از سوی فدراسیون و سرمربی هم جواب نداده بود. مثل 
اینکه از او خواسته بودند، بیاید و توضیحی بدهد در مورد اتفاقاتی که رخ 
داده و مسائل را با هم حل بکنند. می گفت درگیر بازی های باشگاهی 
بوده و تمرکزش روی بازی های پورتو بوده و به همین دلیل نتوانسته به 
تماس ها پاسخ بدهد، ولی می گفت اگر الان به تیم ملی دعوت می شدم، 

می آمدم و بازی می کردم.«
با طارمی بیشتر از یک توئیت  *میثاقی: ماجرای اسکوچیچ 

است
درگیری  این  دیگر  سوی  در  شرایط  تشریح  به  ادامه  در  میثاقی 
کنم  می  حس  اسکوچیچ  آقای  گفت:»  اسکوچیچ  مورد  در  و  پرداخت 
می  را  هایم  شنیده  کنم،  می  گویم حس  می  اینکه  البته  است؛  معتقد 
از یک  بیشتر  با مهدی طارمی  اسکوچیچ  گویم. حس می کنم ماجرای 
از  بعد  است  قرار  است.  بوده  این  از  بیش  ها  اتفاق  و  است  توئیت ساده 
بازی ها آقای اسکوچیچ به برنامه فوتبال برتر بیاید و با او صحبت کنیم. 
فعلا چون دو بازی حساس داریم، هم آقای اسکوچیچ و هم آقای طارمی 
تصمیم گرفتند صحبتی نداشته باشند و نظراتشان را بعد از دو بازی تیم 

ملی بگویند.«
*چراغپور: ممکن است برای یک ندانم کاری مدیریتی به جام 

جهانی نرویم!
چراغپور اما در ادامه مصاحبه ای که با برنامه فوتبال برتر داشت، به 
خطر بزرگی اشاره کرد که ممکن است این حواشی به همراه داشته باشد 
و در این مورد گفت: »اتفاقات فوتبال آنچنان خزنده اتفاق می افتد که 
ممکن است تیم ملی به خاطر یک ندانم کاری مدیریتی از رفتن به جام 

جهانی باز بماند.«
*چراغپور: هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده، اما بنزین در یک متری 

آتش است  
از  با اشاره به صحبت های خداداد عزیزی که در بخشی  او سپس 
صحبت هایش به درگیری با علی دایی پیش از مصاف تاریخی با استرالیا 
اشاره کرد، افزود: »الان آقای خداداد عزیزی با دیالوگ روانی که همیشه 
آنچنانی  اتفاق  واقع  و در  داده  اتفاقی در حال رخ  دارند، گفتند که چه 
نیفتاده است، اما همین اتفاقی که نیفتاده، مثل این می ماند که یک نفر 
یک کبریت روشن کند و یک نفر هم یک متر آن طرف تر پیت بنزین 
را روی زمین بریزد. هنوز هیچ اتفاقی نیفتاده؛ بنزین یک طرف است و 
آتش یک طرف دیگر، اما اگر دامنه این حرکت به بعدی برسد؛ به هر حال 
طارمی برای تیم ملی ارزشمند است؛ درست است که بالاخره سوء تفاهم 

و شیطنت  هایی صورت گرفته است.«
*چراغپور: ممکن است اسکوچیچ بگوید منظورش نظم اجرا 

بوده
کارشناس فوتبال با اشاره به مصاحبه اسکوچیچ که سبب ناراحتی 
طارمی شده و آن توئیت را منتشر کرد، بیان کرد: »اگر با آقای اسکوچیچ 
بگوید نظر من که می  ایشان  بود  نزدیک صحبت می کردیم، ممکن  از 
می  که  بوده  این  نیستند،  پذیر  تاکتیک  ایرانی  های  فوتبالیست  گویم 

خواستم بگویم در الگوی تمرینی، نظم اجرا ندارند.«
فرق  اوضاع  بیاید،  وسط  هوش  ماجرای  وقتی  *چراغپور: 

می کند
و  کرد  اشاره  مهم  موضوعی  به  هایش  صحبت  پایانی  بخش  در  او 
اینطور حرف هایش را خاتمه داد: »این درست است؛ بچه های ما نظم 
اضافه  کار  یک  مسابقه  روز  در  اما  کنند،  می  تمرین  خوب  ندارند.  اجرا 
در اجرا، در پترن، در الگوی تمرینی می کنند. اما وقتی می گوییم یک 
قشری، یک جایی، یک کشوری، یک گروهی و ... این ها هوش ... وقتی 
کلمه هوش را به کار می برید، پا می گذارید روی ارزش ها... ممکن بود اگر 
بزرگترها می آمدند جلو، اگر بگوییم نظم تمرینی ندارند، توهین نیست، 
ولی اگر بگوییم هوش تمرینی ندارند، داریم یک توهین نژادی، یک توهین 
ملی و یک حرفی می زنیم که پاک کردنش خیلی مشکل است. اگر بزرگتر 
ها می آمدند. فدراسیون باید یک گروه فنی مقتدر داشته باشد؛ نگذارد 
این لیست اعلام شود. لیست اول برود؛ ارزیابی شود؛ صحبت کنند؛ سبک 
سنگین کنند و بعد انتشار بدهند. هیچ اتفاقی هم نمی افتاد. به قول آقای 
خداداد عزیزی ایشان و خیلی از مربیان دیگر، خیلی از اتفاقات دیگر رخ 

می دهد که با حضور به موقع بزرگترها حل می شود.«

اینقدر در استقلال بزرگ هست که جایی به ما 
نمی رسد؛

طباطبایی: بهتر است تمرکز طارمی 
روی کار خودش باشد

هادی طباطبایی سنگربان سابق تیم ملی و 
استقلال در مورد مراسمی که با حضور پیشکسوتان 
سابقا آبی پوش در هتل المپیک برگزار شد، در جمع 
خبرنگاران گفت: مشکلی که باشگاه استقلال دارد و 
من خودم سال هاست در مورد این مسئله صحبت 
نکردم و اختصاصا می خواهم این را به شما و همه 
علاقمندان به استقلال بگویم، این است که همیشه 
بقیه برای پیشکسوتان استقلال تصمیم گرفته اند. به 
خاطر همین پیشکسوت های استقلال همیشه چند 
دسته شده اند. اگر خود پیشکسوتان جمع شوند و 
با هم خودشان برای خودشان تصمیم بگیرند، فکر 
می کنم هم این چند دستگی از بین می رود و هم 
می تواند بازوی قدرتمندی بازی باشگاه باشد. امروز 
با آقای فریبا هم صحبت می کردم و در مورد همین 

موضوع صحبت کردیم.
او سپس در مورد شکل گرفتن این تشکیلات 
بیان کرد: متاسفانه هر وقت بحث شکل گرفتن این 
تشکیلات می شود، می بینیم که همه از جاهای 
مختلف می خواهند بیایند ولی عضو بشوند ولی 
پیشکسوت کسی است که در زمین فوتبال بازی 
است.  کشیده  زحمت  و  کرده  کار  و  است  کرده 
حالا شاید پیشکسوت های مدیریت هم بخواهند 
یا  کنند  ایجاد  را  تشکلی  خودشان  برای  و  بروند 
هر کس دیگر ولی واقعا این خیلی مهم است که 
پیشکسوتان جمع بشوند و خودشان برای خودشان 
تصمیم بگیرند. چرا نباید تشکیلاتی را درست کنیم 
که خودمان به خودمان کمک کنیم؟! فکر می کنم 
اگر این همیت وجود داشته باشد، امروز نقطه خوبی 
برای رخ دادن این موضوع است و خودم هم برای 

تحقق این موضوع تلاش می کنم.
از طباطبایی پرسیده شد که آجورلو اهداف 
زیادی را مطرح کرده و اینکه آیا شرایط برای تحقق 
این اهداف مهیا است یا خیر که او در واکنش به 
این موضوع بیان کرد: ظرفیت فوق العاده زیاد است. 
متاسفانه من نمی دانم کدام شخص بود که می 
خواست یک کار غلط را به درست اجرا کند. کاری 
چطور  دانم  نمی  من  است.  غلط  است،  غلط  که 
می شود که می گویند هیئت مدیره ای باید به 
باشگاه بیاید که بتواند برای باشگاه پول دربیاورد. 
اصلا کجای دنیا اینطوری است؟ اصلا چنین چیزی 
بیاورد،  اگر هیئت مدیره ای بخواهد پول  نیست. 
دیگر تصمیم گیری ها درست نیست. تصمیم گیری 
ها دیگر ورزشی و جمعی نیست و هر کسی می 

گوید برای خودش تصمیم می گیرد.
در  داد:  ادامه  طباطبایی  هادی 
و  کلان  کارهای  به  باید  هیات مدیره  صورتی که 
اجرا  و  کند  رسیدگی  کلان  تصمیم گیری های 
است  سال  سال های  ما  باشد؛  مدیریت  دست 
خارج  آدم هایی  می گوییم،  را  مسئله  همین  که 
بخواهند  استقلال  باشگاه  و  فوتبال  حوزه  از 
بیایند تصمیم بگیرند. خیلی ظرفیت وجود دارد 
انجام داد، خیلی چیزها  و می شود خیلی کارها 
در ذهن من بوده و اگر کمکی از دستم بر بیاید 
داریم.  دوست  را  همین  ما  می کنم،  باشگاه  به 
و  بگیرد  نتیجه  باشد،  داشته  آرامش  تیم مان 
هواداران لذت ببرند و ما پیشکسوتان لذت ببریم.
گذشته  سال  چند  در  متاسفانه  افزود:  وی 
که  می گرفتند  تصمیم  تیم  این  برای  کسانی 
خودشان هیچ جایی در فوتبال نداشتند و مایی 
که هیچ نقشی نداشتیم، باید پاسخگوی عملکرد 
در  بود،  اذیت کننده  واقعا  این  می بودیم؛  آن ها 
باشند  فوتبال  بدنه  از  آدم ها  این  باید  صورتیکه 
و هم ورزش را بشناسند و اقتصاد و مدیریت را 
از  و  بگیرند  درست  تصمیمات  بتوانند  تا  بدانند 
این ظرفیت بهره ببرند. خیلی حرف است، همه 
بزرگ  بیزینس های  جزو  فوتبال  الان  دنیا  جای 
است، ما الگوهای زیادی داریم و نیازی نیست که 
کار عجیب و غریبی بخواهیم کنیم یا شق القمر 

کنیم.
صحبت های  ادامه  در  استقلال  پیشکسوت 
را  شده  اجرا  که  الگوهایی  همین  گفت:  خود 
بخواهیم بومی سازی کنیم و بتوانیم با فرهنگ مان 
و شرایط جامعه و کشورمان تطبیق بدهیم، برای 
فوتبال ما بس است و زیاد هم هست و می تواند 

اتفاقات خیلی خوبی بیفتد.
تیم  بعدی  دیدار  درباره  طباطبایی  هادی 
در  من  داد:  توضیح  آمده  پیش  حواشی  و  ملی 
تیم  برای  ماه پیش گفتم که  مصاحبه هایم یک 
این است که تیم ملی به  ملی نگرانم، احساسم 
جای تاکتیک محوری، بازیکن محور شده است و 
این مقداری برای آینده فوتبال ما نگرانی ایجاد 
می کند. چون همیشه این پتانسیل وجود ندارد، 
می بینیم خیلی از کارشناسان می گویند سردار و 
طارمی باهم خیلی هماهنگ هستند، الان یکی 
از آن ها نیست، اگر قرار باشد ما فقط یک زوج 
تیم  کنند،  درک  را  هم  که خوب  باشیم  داشته 

لطمه می خورد.
طباطبایی ادامه داد: لبنان تیمی نیست که 
بخواهد برای ما شرایط را سخت کند و بازیکنان 
جایگزین خوبی داریم اما من نگران آینده فوتبال 
هستم؛ مهدی طارمی یک توییتی را گذاشته، او 
بازیکنی ست که در سطح اول دنیا حرفه ای دارد 
تمرکزش  باید  مهدی  من  نظر  به  می کند.  کار 
را روی کار بگذارد، اگر مشکلی هم وجود دارد 
درون خانواده باشد. اگر قرار است انتقادی باشد، 
تحلیل  و کسانی که  بگویند  کارشناسان  بگذارد 
نیازی  و  می بینیم  داریم  خودمان  ما  می کنند. 

نیست بازیکنان خودشان را درگیر کنند.
تیم  درباره  تکمیل صحبت های خود  در  او 
هر چه  ما  و  باشد  که  هر چه  مربی  گفت:  ملی 
مشخص  مربی  جایگاه  باشیم،  داشته  او  بر  نقد 
است؛ جایگاه بازیکن هم مشخص است، شما هر 
جایی در فوتبال دنیا برسی، بالاخره یک بازیکن 
امیدوارم  باشی.  مربی  نظر  تحت  باید  و  هستی 
اختلافات درونی حل شود، چرا که مهدی بازیکن 
پتانسیل بالایی دارد. ظرفیت فوتبال ما بیش از 
این هاست و ما باید از این ظرفیت استفاده کنیم. 
باید  باشد و بچه ها  هر چیزی سر جای خودش 
احتمال  کنند چون  تمرکز  کارشان  روی  بیشتر 
دارد این قضایا روی عملکردشان تاثیرگذار باشد.

مدیریت کنید تا ماجرای طارمی هم شبیه 
رحمتی نشود

کلانی: پرسپولیس باید از بلاتکلیفی 
خارج شود

نشدن  دعوت  خصوص  در  کلانی  حسین 
سوی  از  ایران  ملی  تیم  به  طارمی  مهدی 
اسکوچیچ می گوید: واقعاً اتفاق ناراحت کننده ای 
است و نباید اجازه می دادیم کار به اینجا بکشد. 
مهدی طارمی یک فوق ستاره برای فوتبال ایران 
است و هر تیمی در آسیا و حتی جهان آرزوی 
این را دارد که بازیکنی با این کیفیت در اختیار 
داشته باشد. این ضعف را من از جانب فدراسیون 
مدیریت  را  ماجرا  نتوانست  که  می بینم  فوتبال 
کند و اگر این مشکل حل نشود متاسفانه اتفاقی 
که 8 سال قبل بین کی روش و مهدی رحمتی 
اتفاق  طارمی  مهدی  مورد  در  بار  این  داد  رخ 
فدراسیون  از سوی  را  اصلی  می افتد. من ضعف 
را حل  و آن  به ماجرا ورود  امیدوارم  و  می بینم 

و فصل کنند.
وی در مورد اینکه دعوت از طارمی به خاطر 
واکنش توئیتری علیه سرمربی تیم ملی بوده هم 
و  توهین  یا  زده  بدی  حرف  طارمی  مگر  گفت: 
بی احترامی کرده است؟ او نظر شخصی خودش 
نباشد.  یا  باشد  درست  می تواند  این  و  گفته  را 
اینجا بحث اختلاف شخصی نیست و بحث این 
است که بازی ملی در پیش داریم و پای آبروی 
ایران وسط است و مگر می شود به خاطر اختلاف 
کنار  را  سرمایه ای  چنین  نفر  یک  با  شخصی 
بگذاریم؟ به نظر من این اتفاقات منطقی نیست. 
هرچند این واکنش را هم فدراسیون می توانست 
مدیریت کند که خیلی از مسائل رسانه ای نشود 
متاسفانه  ولی  شود  فصل  و  حل  پرده  پشت  و 

ضعف مدیریت داریم.
پیشکسوت فوتبال در مورد دو دیدار پیش 
رو با لبنان و سوریه توضیح داد: مساله و دغدغه 
نبود مهدی طارمی  اصلی در حال حاضر همان 
روی  می کنم  فکر  را  اش  منفی  تاثیر  که  است 
و ضمن  گذاشت  خواهد  ملی  تیم  بازی  کیفیت 
اینکه نبود او روی روحیه و تمرکز سایر بازیکنان 
امروز  فوتبال  باشد.  اثرگذار  می کنم  فکر  هم 
عنصر  یک  وقتی  شما  و  است  تیمی  کار  یک 
و  هماهنگی  می گذاری  کنار  را  مجموعه  این  از 
و فقط  بردی  بین  از  را  یکپارچگی آن مجموعه 
یک نفر را حذف نکردی. به هر حال فکر نمی کنم 
لبنان و سوریه بتوانند برای تیم ما با این پتانسیل 
مسابقات  ادامه  برای  ولی  کنند  درست  دردسر 
خواهشم این است که بزرگان ورود کنند و این 
مشکل پیش آمده را حل و فصل کنند تا فوتبال 

ما و این نسل طلایی آسیب نبیند.
و  پرسپولیس  وضعیت  مورد  در  کلانی 
یک  و  شکست  یک  از  پس  هواداران  ناراحتی 
متاسفانه  گفت:  اخیر  دیدار  دو  از  تساوی 
برای  فقط  که  دارد  وجود  مشکلات  سری  یک 
پرسپولیس است و جای دیگری آن را نمی بینیم. 
یک مربی به نام کالدرون می آورند و چند هفته 
می ماند و می رود و هنوز درگیر تسویه حساب با 
او هستند. هر روز می گویند پول کالدرون امروز 
پرداخت می شود ولی آخرش همان وضعیت باقی 
نمی تواند  تیم  نمی شود.  باز  پنجره  و  می ماند 
بازیکن بخرد و مدیرعامل هم نداریم و نمی دانم 
چرا مدیرعامل جدید را مشخص نمی کنند تا از 
این شرایط می دانم  بیاید. در  این بلاتکلیفی در 
تیم  بچه های  و  دارد  وجود  هم  مالی  مشکلات 
غیرت و مردانگی به خرج می دهند که اعتراض 

نمی کنند.
می کنم  فکر  من  کل  در  افزود:  وی 
و  هستند  باهوش  کادرفنی  و  گل محمدی 
نجات  وضعیت  این  از  را  پرسپولیس  می توانند 
بازیکنان  و  نگذشته  بیشتر  دهند. هنوز 4 هفته 
جدید نیاز به زمان دارند تا با تیم هماهنگ شوند 
ایجاد شده هم فرصت  وقفه  این  فکر می کنم  و 
خوبی برای بازسازی تیم است. شنیدم دو بازیکن 
آنها  با مطالعه  قطعاً  جدید هم جذب شدند که 
می خورند.  تیم  درد  به  و  گرفتند  خدمت  به  را 
اوضاع  باشند  صبور  اگر  هواداران  می کنم  فکر 

پرسپولیس درست خواهد شد.
اینکه  مورد  در  پرسپولیس  پیشکسوت 
می توان از این تیم انتظار قهرمانی داشت یا نه، 
قهرمانی  مدعی  باید  همیشه  پرسپولیس  گفت: 
اینکه  ولی  می رود  انتظار  تیم  این  از  و  باشد 
گفت  نمی شود  هنوز  را  نه  یا  می شود  قهرمان 
تیم های  تا  بگذرد  فصل  نیم  یک  باید  و حداقل 
مدعی اصلی مشخص شوند و آن وقت می شود 

بهتر اظهار نظر کرد.

وقتی تیمی که عضو آن می شوم جاه طلب نیست، جدا می شوم

قاضی: آمادگی عنایتی در تمرینات از من هم بالاتر است
محمد قاضی که در این فصل در انتقال تازه خود راهی تیم 
تازه صعود کرده هوادار شده است، درباره شرایط این تیم بعد از 
دستیابی به اولین بردش گفت: ما در دو سه هفته اول هم دچار 
بدشانسی شدیم و در واقع حق مان شکست در این بازی ها نبود 
و اشتباهاتی را داشتیم که نتوانستیم نتیجه لازم را کسب کنیم. 
تیم هوادار در چهار هفته ابتدایی یک فوتبال مدرن را به نمایش 
گذاشته است و خدا را شکر همان طور که دیدید تیم مان دوباره 

به شرایط جدول بازگشت.
کاپیتان تیم هوادار در خصوص اینکه وی از چه زمانی در 
 83 سال  از  من  گفت:  است  بازی  به  مشغول  ایران  برتر  لیگ 
از  یکی  تقریبا  و  هستم  بازی  به  مشغول  ایران  برتر  لیگ  در 

قدیمی ترین بازیکن لیگ برتر ایران هستم.
قاضی در خصوص اینکه عنایتی اعلام کرده که این بازیکن 
به  ایشان  کرد:  خاطرنشان  است  عدد  یک  فقط  سن  داد  نشان 
شرایط  در خصوص  و  نشستیم  باهم  که  روزی  دارند  لطف  من 
به  داشتند  از من  توقعات  ایشان یک سری  تیم صحبت کردیم 

تیم  بزرگتر  عنون  به  که  است  من  وظیفه  تیم.  کاپیتان  عنوان 
خواسته های ایشان را در زمین اجرا کنم. یکی از دلایلی که خیلی 
دوست داشتم با ایشان کار کنم این بود که وی هم مهاجم بوده 
و یک درک متقابل از یکدیگر داریم و هم اینکه خودشان تجربه 
بالایی دارند. ایشان الان آن تجربیاتی که از کار کردن با مربیان 
بزرگ در گذشته به دست آورده اند در اختیارم می گذارند. ایشان 
در گذشته  که  دارد همان طور  باانگیزه  و  فنی جوان  کادر  یک 
هم عنایتی بازیکن بزرگی بوده مطمئن باشید در مربیگری هم 
به افتخارات زیادی دست خواهد یافت. از این هم نگذریم که در 

تمرینات خود ایشان حداقل از خود من آماده تر است.
قاضی درباره اینکه آیا به آ قای در لیگ برتر هم فکر می کند 
گفت: کسانی که آقای گل می شوند معمولا در تیم های خودشان 
سالیان سال حضور دارند خیلی فاکتورها هست که یک بازیکن 
در  سال ها  این  در  من  کند.  پیدا  دست  گلی  آقای  به  بتواند 
تیم هایی بازی کردم که هم شرایط و فضا آن طوری نبود مانند 
فصل گذشته در مس رفسنجان که بخواهم آقای گل شوم این 

تیم تازه به لیگ برتر آمده بود و همه تمرکزشان این بود که این 
آقا  با وجود  اینجا مطمئن هستم  بماند. در  تیم فقط در جدول 
رضا و سایر بازیکنان شرایط برای کسب یک عنوان خوب در پایان 

فصل مهیا است.
وی در واکنش به انتقادات درباره تغییرات پیاپی تیمش نیز 
اینطور واکنش نشان داد: خیلی ها نمی دانند که علت این موضوع 
هستم  که  جایی  در  ببینم  وقتی  که  است  این  واقعیت  چیست 
موفقیت حاصل نخواهد شد جدا می شوم دنبال جایی هستم که 
هدف های بزرگی دارند چرا هیچ کس سوال نمی پرسد من سه 
سال مداوم در ذوب آهن حضور داشتم و سه عنوان نایب قهرمانی 
در لیگ، جام حذفی و لیگ قهرمانان آسیا به دست آوردیم و یا 
فولاد خوزستان دو سال حضور داشتم. خیلی از تیم هایی که من 
در آنجا بازی کردم شرایط مالی خوبی نداشتند مانند صبای قم، 
نفت تهران، مثلا در نفت تهران تا نیم فصل فقط چهل درصد پول 
دادند و حتی ما آب معدنی برای تیم نداشتیم اما به خاطر علی 
دایی مردانه جنگیدیم و حتی قهرمان جام حذفی شدیم. اما فصل 

بعد در این تیم نماندم برای فوتبالیست خیلی خوب است که در 
یک تیم چند سال بماند. زیرا هم از نظر هماهنگی و هم از نظر 

روابط عمومی در پیشرفت یک بازیکن موثر است.
مهاجم تیم هوادار در پایان در خصوص اینکه پیش بینی اش 
از رتبه این تیم در پایان لیگ گفت: مطمئن باشید تیم هوادار 
این  با  آورد.  خواهد  دست  به  را  رقمی  تک  رتبه  یک  امسال 
پتانسیلی که در کادر فنی و بازیکنان وجود دارد مطمئنا ما به 

یک عنوان خوب در پایان فصل دست خواهیم یافت.
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